
 

PROTOKÓŁ  

ZE SPOTKANIA KĘTRZYŃSKIEJ SPOŁECZNEJ RADY DO SPRAW OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W DNIU 15 LISTOPADA 2019 R. 

 

  

W dniu 15 listopada 2019 r. o godz. 13.00 w Sali 108 Urzędu Miasta Kętrzyn odbyło się 

posiedzenie Kętrzyńskiej Społecznej Rady do spraw Osób Niepełnosprawnych.  

W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Rady oraz zaproszeni goście: Burmistrz Miasta 

Kętrzyn Ryszard Niedziółka, Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Ewa Sadowska, Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Obsługi Katarzyna Rudnik, 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Marzenna Utko, Inspektor Wydziału 

Rozwoju Miasta Eryk Berchard.  

Posiedzenie, zgodnie z Regulaminem Rady, otworzyła Przewodnicząca Rady Ewa 

Maksymowicz, która powitała zebranych członków oraz gości i stwierdziła ważność zebrania. 

Poprosiła o zabranie głosu Katarzynę Kopeć – Pełnomocnika Burmistrza ds. współpracy                       

z organizacjami pozarządowymi w kwestii zmiany składu Rady.  

Katarzyna Kopeć przedstawiła nowy skład Rady, przekazała członkom kopie 

Zarządzenia w celu zapoznania się oraz przedstawiła nowego członka Joannę Kuśmierczuk – 

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy (dwóch pozostałych nowych członków Irena 

Szanter i Iwona Fryc – Konkol były nieobecne).  

Następnie Burmistrz uroczyście wręczył akt nadania i życzył udanej współpracy. 

Kolejnym punktem było przedstawienie przez Katarzynę Kopeć spraw, które są w trakcie 

realizacji lub zasygnalizowane do naprawienia. 

- zgłoszono do Prezesa Kętrzyńskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. zbyt 

krótkie pochwyty balustrad w stosunku do biegów schodowych, umiejscowione wewnątrz Domu 

Handlowego CARO przy ul. R. Mielczarskiego; 

- przekazano pismo do Naczelnika Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska                                                           

Ewy Sadowskiej w następujących kwestiach: 

1. Na jakim etapie jest wniosek o wykonanie miejsca parkingowego dla osób niepełnospraw-

nych na parkingu przy ul. I. Daszyńskiego (vis-a-vis Poczty Polskiej), który został przekazany 

do Zarządu Dróg Wojewódzkich przez Pani Wydział? 

2. Czy wniosek na wykonanie przejścia z budynku przy ul. Klonowej do przystanku                             

autobusowego linii nr 1 (szczególne utrudnienie dla osób niepełnosprawnych), został ujęty                   

w budżecie na 2020 rok? 

3. Na jakim etapie jest wszczęte postępowanie administracyjne o wydanie pozwolenia Konser-

watora Zabytków dotyczącego oznakowania schodów Ratusza Pl. Piłsudskiego żółto – czarną 

taśmą? 



 

4. W związku ze stwierdzeniem, że nachylenie chodnika ul. Chrobrego w obrębie wyjazdu                     

z posesji MTI jest powyżej normy, proszę o informację czy jest możliwość dostosowania tego 

odcinka do właściwego spadku? 

5. W związku z ustawionymi dodatkowymi ławkami na terenie miasta, proszę o informację czy 

jest możliwość przestawienia w cień: 

- ul. Daszyńskiego 29; 

- ul. Daszyńskiego 18. 

6. Proszę o wyrównanie i zamontowanie poręczy na schodach przy ul. Zamkowej – Osińskiego. 

7. Proszę o wymianę krawężnika (mocno uszczerbiony) przy przejściu dla pieszych                            

ul. Powstańców Warszawy przy skrzyżowaniu z ul. Mickiewicza. 

8. Na chodniku przy ul. Daszyńskiego 4 (przy wjeździe do Liceum) studzienka jest wypukła 

oraz po usunięciu znaku drogowego pozostała wystająca jego część. 

9. Proszę o zamontowanie płytek chodnikowych typu STOP na przejściach dla pieszych: 

- ul. Kajki; 

- ul. Moniuszki przy Restauracji ARIA skrzyżowanie z ul. Moniuszki; 

- ul. Moniuszki przy Szkole Podstawowej Nr 4; 

- ul. Daszyńskiego przy Spółdzielni Pracy Produkcyjno-Handlowej „MAJONEZY” w Kętrzynie 

przebiegające przez czerwone pole;  

- ul. Rycerska vis-a-vis sklepu elektrycznego Kontrakt; 

10. W terenie działki 3-271/1 przy ul. Daszyńskiego (budynki nr 14 i 18) proszę o wyrównanie 

jednej wystającej studzienki oraz jednej zapadniętej. 

-  zgłoszono problem braku ciągów komunikacji pieszej na parkingach i pomiędzy parkingami 

TESCO i STOP SHOP. 

- zgłoszono do Piekarni Mistrza Jana zły stan techniczny schodów do budynku Mazurska 22, 

które zagrażają bezpieczeństwu osób i mienia. 

Kolejnym punktem było ustalenie dalszych kroków, które pomogą zlikwidować bariery                                      

architektoniczne.  

Przewodnicząca zgłosiła potrzebę wystąpienia z pismem do zarządcy nieruchomości na ulicy                     

Kołobrzeskiej idąc chodnikiem po prawej stronie zostawiając budynek Policji przy której są 

schody               nierówne i poręcz kończy się za wcześnie. 

Istnieje również konieczność wystąpienia z pismem do właścicieli Przychodni na ul. Krótkiej                                  

o dostosowanie wejścia do przychodni dla osób z balkonikiem oraz bardzo zły stan toalet na 

parterze. 

 

 



 

Kolejne pisma powinny być skierowane do: 

- Wydziału Rozwoju Miasta w sprawie umożliwienia bezpiecznego dojścia dla pieszych do Kina 

Gwiazda oraz zamontowanie poręczy przy schodach terenowych na działce Nr 6-509 przy                                

ul. Staromiejskiej (od Loży w kierunku do sklepu Gama); 

- Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie płytek STOP na przejściach ul. Daszyńskiego przy 

Spółdzielni Pracy Produkcyjno-Handlowej „MAJONEZY” w Kętrzynie jedno przejście, które 

przebiega przez czerwone pole na ulicy; przejścia przy rondzie Jana Pawła II; przejścia przy 

rondzie Dmowskiego.  

- do Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego ul. Powstańców Warszawy na chodniku jest 

dziurawa kostka brukowa oraz wystające i zapadające studzienki. 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Kierownik MOPS-u w sprawie Asystenta 

Osobistego Osoby Niepełnosprawnej, która wytłumaczyła, że MOPS realizuje obecnie projekt 

w którym uczestniczy Pani Ewa i będzie on trwał do lutego 2020, natomiast MOPS złożył 

wniosek o dofinasowanie na ten cel do którego Pani Ewa również została zakwalifikowana. 

Pani Kierownik również poinformowała, że będzie ogłoszony program z Funduszy Europejskich 

door to door z możliwością otrzymania dofinansowania na dowóz osób niepełnosprawnych.   

Zadała również pytanie, czy w momencie zakupienia przez Gminę Miejską Kętrzyn nowego 

samochodu dla osób niepełnosprawnych ten obecny zostanie przekazany do MOPS-u? 

Kolejnym punktem było poinformowanie zebranych przez Katarzynę Kopeć o przekazaniu 

Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Obsługi Katarzynie Rudnik konieczności dostosowania 

poręczy w Urzędzie Miasta oraz oklejenia pierwszych i ostatnich schodów taśmą żółto – czarną. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodnicząca Kętrzyńskiej Rady 
Społecznej ds. Osób Niepełnosprawnych 

 
Ewa Maksymowicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Katarzyna Kopeć  


